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Sammankallande ~ Hässleholms 

kommun Susanne Lottsfeldt (SD) ordförande 

Omsorgsförvaltningen 

Sekreterare 

Irene Persson nämndsekreterare I 

Mötesdatum 

2023-04-05 
Klockslag 

09 .00 - 11.30 
Närvarande: 

Ordinarie: Susanne Lottsfeldt (SD), Eva Sivertsdotter PRO, Barbro Bengtsson SPF senio-

rerna, Monica Ero SKPF, Stig Åkesson SPF seniorerna, Leif Nordin SKPF 

Ersättare: Magnus Åkeborn M från kl 10.00, Margareta Lindquist (KD) ON), Conny Bengts

son PRO, Nils Göran Lindquist SPF seniorerna, Ruth Wernolf Nyberg RPG, Margareta Ax

elsson SKPF, Ingela Lindau SKPF. 

Inbjudna från föreningarna: Clas K.ilegård, Kjell Uno Ögren SPF seniorerna, Ingrid Magnus

son SPF Seniorerna 
Frånvarande: 

Sivard Strand PRO, Annette Badics (S) ON), Agnetha Lejmyr RPG, Ingrid Jägerhed PRO, 

Mona Jönsson SPF seniorerna 

Rubrik Anteckning Åtgärd/Beslut 
Inledning Ordförande Susanne Lottsfeldt hälsar alla väl-

komna. Dagens informations träff kommer att 
innehålla information och dialog med tjänste-
män från tekniska förvaltningen Stefan Alver-
dal och My Ramlert samt ordförande i tekniska 
nämnden Ulf Berggren (SD). 

V al till kundråd i En inbjudan att representera KPR i Skånetrafi- Rådet utser Eva Sivertsdot-
Skånetrafiken kens kundråd har inkommit till förvaltningen. ter PRO att representera 

Rådet ska inom sig utse en representant från KPR i Skånetrafikens kund-
KPR. råd. 
Eva Sivertsdotter föreslås att representera KPR 

Frågor Inskickade frågor repeteras och Stefan och My Rådet tackar för dialogen 
svarar på de frågor de kan och tar frågor med 
sig till driftavdelningen och till Trafikverket. 
Uppmanar att var och en kan ta kontakt med 
Trafikverket när det är problem på vägarna/ ga-
torna. 

Belysningen är överlag dålig. Ambitionen att 
byta ut all befintlig belysning finns och pågår, i 
hela kommunen. Belysningen kommer då 
främst att riktas på gångbanor där oskyddade 
trafikanter går. 

Nytt badhus i Hässleholm är på upphandling. 
Ridhuset är på planering för 2025/2026. 
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Rubrik Anteckning Åtgärd/Beslut 
Christer Söderling på tekniska förvaltningen är 
den som kan svara på frågor som handlar om 
skog och träd. Frågar om träd som ligger på en 
speciell plats i Vittsjö som behöver rensas upp. 

Regnpark för att ta hand om dagvatten är stop-
pad. 

Nytt industriområde i Vinslöv planeras. 

Vinslöv /Vanneberga ny av- och påfart påbör-
jas 2025-2026 

Projektet kring kvarteret paradiset är ännu inte 
klart hur det ska se ut. 
Vänhem kommer flytta till LF lokaler. 

Ulf Berggren (SD) Ulf inleder med en presentation därefter följer 
en dialog om bland annat följande: 

• Belysning i parker i Tormesto1p . 

• Chalinsgård i Vittsjö förfaller, kommer 
ut till försäljning under våren. Försko-
Ian i Tormestorp och en fastighet vid 
stambanan samt en i Vinslöv kommer 
också ut till försäljning. 

• Medborgarhuset i Vittsjö, tanken var 
att föreningarna skulle vara där, men 
nu planeras att bygga om för att en för-
skola ska vara i lokalerna. Diskussioner 
pågår om det ska vara förskola, eller 
om huset ska vara till föreningarna. 

• Nytt badhus, på upphandling . 

• Ridhuset planeras till 2025 / 26 . 

• Paradiset, fardig detaljplan. Tävling om 
vem som ska bygga där. Vänhem flyttar 
till LF lokalerna. 

• Björklunda, om det blir byggnation så 
blir det i etappindelning. Troligen ingen 
byggstart innan 2026 

• Byggnationer på rollatoravstånd från 
stationerna i kransorterna. I Tyringe si-
dan om vårdcentralen, är en plats som 
det är tänkt att byggas på. Göingetorget 
har tidigare varit en plats man diskute-
rat men där är parkområde på 2/3 i de-
taljplanen vilket gör det svårare att 
bygga där. "Mosebacke" i Tyringe är ett 



Rubrik Anteckning 
annat område man diskuterat. Någon 
säger att det är dyrt att bygga, så ingen 
kommer vilja bygga där, men diskuss-
ionenra fortsätter. Hässlehem diskute-
ras om de kan bygga i stället för att pri-
vata aktörer bygger. 

• Hässlehem har tittat på tomter vid 
Hemgården i Tyringe. 
Diskussion om bygge i Tormestorp 
och Vittsjö, 

• Förslag på möjligheten att bygga om 
gamla fabriker till bostäder. 

• I Tormestorp har Hässlehem inga tom-
ter att bygga på. 

• Vittsjö- varför inte bygga sidan om 
skansenhemmet. 

• Bjärnum tre företag som ska bygga 70-
80 lägenheter. 

Information om Bogruppen inom pensionärs-
organisationerna. En motion är inlämnad till 
kommunfullmäktige, att Hässleholm ska an-
söka om att bli medlem i WHO:s nätverk för 
äldrevänliga städer. 

Badhusen i kommunen, legionella i Qpolen, 
ombyggnad pågår i Tyringe och badhuset i 
Sösdala är nerlagt. Finns endast Bjärnums sim-
hall som är öppen och där prioriteras tiderna 
för simklubbarna. 

Trygghetsvandring kommer att hållas i Bjär-
num den 27 april. 

Övriga frågor Nästa sammanträde är den 11 maj på socialför-
valtningen. 
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Susanne Lottsfeldt (SD) 

Ordförande 
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Åtgärd/Beslut 
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Irene Persson 

Sekreterare 




